
BODOČA OBČINA
ŠKOFLJICA:

V KS LAVRICA je ustanovitev nove občine
dvignila veliko prahu. LAVRICA je bila vrsto
let obravnavana kot mestno območje, s tem, da
so krajani plaCevali vse mestne pristojbine. Tu-
di na referendumu, kjer naj bi se demokratično
odločili o svoji bodoči obcini, je bila nied po-
dročji mestne obcine Ljubljana. Večina kraja-
nov je glasovala za mestno občino, a smo vsee-
no pristali v objcmu bodočc občine Škofljica.

Kljub teniu je v obdni Škofljica večina ostala
prcudarna, se organizirala in pristopila k kandi-
daturi za bodoči svet občinc.

Med lenii je tudi Slovenska Ijudska stranka,
ki se je povezala s strankami na celotncm ob-
moeju. Skupaj snio prcdlagali kandidata za žu-

pana. Za svetnike pa iniamo vsak svojo listo.
Pri SLS smo ponosni. da imamo na listi prcd-
stavnike z vseh področij. Upokojenci, kme-
tje, izobrazenci. obrtniki in delavci so garan-
ti, da bo vsakdo našel razumevanje za svoje
probleme. Vsi so in bodo za svoje delo od-
govorni stranki.

Srčno upamo, da bo zmagal razum in da
bodo dali volilci podporo pravim listam in si
s tem zagotovili prijetno življenje tudi v bo-
doCi obCini Škofljica.

Na volilnem listu bo imel naš kandidat za žu-
pana St. 6 in lista št. 1


